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حمیددرخشان
کارشناس فوتبال 

تیم ملی والیبال کشورمان به مرحله نهایی 
محمودی  بهنام  کرد.  صعود  ملت ها  لیگ 
کارشناس والیبال در این خصوص صحبت کرد. 
  عملکرد شاگردان عطایی را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
بازیکنان هفته به هفته به هماهنگی بیشتری 
می رسیدند و این باعث خوشحالی و پیشرفت 
است. عملکرد تیم ملی در این مسابقات باز هم 
نشان داد والیبال از سطح قابل قبولی برخوردار 
است و به نظرم باید بگوییم تیم ملی توانایی این 
را دارد که جایگاه خود را بین ۴ یا ۵ تیم برتر 
جهان تثبیت کند، البته این موضوع نیازمند 

برنامه ریزی و پشتوانه سازی مناسب دارد. 
  شاهد جوانگرایی در تیم ملی والیبال 

کشورمان هستیم!
 خوشبختانه بازیکنانی که به تیم ملی راه پیدا 
کرده اند که به لحاظ فنی شرایط قابل قبولی 
دارند و نسل خوبی در تیم ملی والیبال ایران 
حضور پیدا کردند، البته که باید برنامه ریزی ها 
ادامه پیدا کند تا بازیکنان و نخبگان این رشته 
همچنان در تیم ملی جایگاهی داشته باشند. 
حضور در لیگ ملت ها در ابتدا با هدف کسب 
تجربه و شناخت بازیکنان بود اما رفته رفته 
شرایط تغییر کرد و یک هماهنگی خوبی بین 

بازیکنان شکل گرفت. 
در مورد حضور در مرحله بعدی    

رقابت ها نظر شما چیست؟
 قطعاً کار در مرحله نهایی به مراتب دشوارتر 
و سخت تر است، سطح تیم ها با مرحله مقدماتی 
دیگر قابل قیاس نیست اما بازیکنان ما باید مثل 
مرحله مقدماتی جنگنده عمل کنند و برای 
رسیدن به یک امتیاز نهایت تلاش خود را به 

کار گیرند. 
  در خصوص مربیان ایرانی در تیم ملی 

چه نظری دارید؟
 من همیشه گفتم والیبال ایران همان طور 
که بازیکنان خوبی در سطح دنیا دارد از نظر 
مربی گری هم پیشرفت بسیار خوبی داشته است. 
در حال حاضر بهروز عطایی، علیرضا طلوع کیان 
و عظیم جزیره سرمایه های والیبال و چکیده ای 
از مربیان ایرانی هستند که به خوبی توانستند 
توانایی های خود را نشان دهند. والیبال ایران در 
سال های اخیر مربیان خارجی بی شماری داشت 
اما حالا عملکرد مربیان ایرانی نشان می دهد 
آنها هم خیلی زود پیشرفت کردند و از تجربیات 

مربیان مختلف به نحو احسن استفاده کردند. 

گفـــتوگـــو

  مدال طلای ماده اسلالوم  
به بانوان ایران رسید 

تسنیم: در روز پایانی رفتینگ کاپ اروپا، 
دختران ایران در رده نخست ماده اسلالوم قرار 
گرفتند و در مجموع با اختلاف اندک نسبت 
به تیم میزبان در جایگاه دوم ایستادند. به 
گزارش  روابط عمومی فدراسیون قایقرانی، 
رفتینگ کاپ اروپا 1۵ تا 18 تیر در آئوستا 
ایتالیا برگزار شد. در روز پایانی این رقابت ها 
قایقرانان در ماده اسلالوم رقابت کردند. تیم 
بانوان با ترکیب ستاره همایون فرد، سحر 
قاسمی، فائزه روناسی، مبینا قاسمی و صبا 
فدایی با مربیگری سارا آل ابراهیم و تیم آقایان 
با ترکیب حسین اسماعیل زاده، سیدبهداد 
مهاجرانی، محمدرضا صفدریان، سیدفرید 
پورآذریان و هادی خسروی با مربیگری هادی 
قاضی عسگر و به سرپرستی فرزاد نکویی در این 

رویداد حضور پیدا کردند. 

خارجازمستطیلسبز

محمودی: 
 قطعاً کار والیبال 
 در مرحله نهایی 

به مراتب دشوارتر است

خبــــــر
 وقتی پرسپولیس 

هزینه میزبانش را پرداخت کرد! 
تیم فوتبال پرسپولیس در آخرین دیدار خود 
در هفته پایانی لیگ برتر فصل گذشته باید در 
شیراز به مصاف فجر سپاسی این شهر می رفت 
اما به دلیل آماده نبودن زیرساخت های شهر 
شیراز برای میزبانی از این بازی این دیدار با 
هماهنگی دو باشگاه و سازمان لیگ در تهران 
برگزار شد. نکته جالب توجه در خصوص این 
بازی این بود که هزینه رفت و آمد باشگاه فجر 
سپاسی به تهران و شیراز را باشگاه پرسپولیس 
پرداخت کرد! فجری ها به دلیل میزبانی در این 
بازی نباید هزینه ای برای رفت و آمد پرداخت 
می کردند اما بعد از مکاتبه با مسئولان باشگاه 
پرسپولیس در نهایت این باشگاه تهرانی هزینه 
سفر فجری ها به تهران و شیراز را به عهده 
گرفت.  از طرف دیگر این موضوع از نظر مالی 
هم به سود پرسپولیسی ها تمام شد چرا که آنها 
برای این سفر و تهیه پرواز چارتر به شیراز باید 
حداقل ۴00 میلیون تومان پرداخت می کردند 
اما برای فجری ها به صورت نفری، بلیت تهیه 
شد که این موضوع باعث شد تا پرسپولیسی ها 
رقمی در حدود 100 میلیون تومان برای رفت و 
برگشت فجری ها به تهران و شیراز هزینه کنند. 
این موضوع البته با هماهنگی دو باشگاه و حفظ 
ً  مشکلی در  سلسله مراتب اداری انجام شد تا بعدا
این خصوص به وجود نیاید و در نهایت فجری ها 
که به لیگ دسته اول سقوط کرده بودند در این 
دیدار مقابل پرسپولیس شکست خوردند تا در 
این دیدار خاطره انگیز و به یادماندنی دست 

خالی تهران را ترک کنند.

با پیروزی مقابل صربستان 

والیبال ایران در جمع 8 تیم نهایی لیگ ملت ها! 
آرمان ملی: تیم ملی والیبال کشورمان 
که با تغییر نسل، شروع خوبی در رقابت های 
لیگ ملت های والیبال نداشت با برتری مقابل 
صربستان مجوز حضور در رقابت های پایانی 
و حضور در جمع 8 تیم نهایی این رقابت ها 

را کسب کرد. 
   برد مقابل صربستان 

 پنجمین روز هفته سوم و پایانی مرحله 
مقدماتی لیگ ملت های والیبال سال 2022 
روز شنبه 18 تیرماه با 6 دیدار در دو شهر 
اوزاکا در ژاپن برای گروه پنجم و گدانسک 
در لهستان برای گروه ششم پیگیری شد. 
در دومین دیدار شهر گدانسک تیم های ملی 
والیبال ایران و صربستان در سالن ارگو آرنا 
به مصاف یکدیگر رفتند و شاگردان بهروز 
عطایی در سه ست متوالی با نتایج 3۵ بر 
33، 2۵ بر 21 و 2۵ بر 12 حریف را مغلوب 
خود کردند تا تیم ملی والیبال ایران به عنوان 
هفتمین تیم صعود کننده به مرحله نهایی 
لیگ ملت ها معرفی شود. ست اول با سرویس 
میلاد عبادی پور آغاز و با سرویس این کاپیتان 
به پایان رسید. در این ست دو تیم با رقابتی 
نزدیک تا امتیاز 33 پیش رفتند و در نهایت این 
شاگردان بهروز عطایی بودند که با نتیجه 3۵ 
بر33 ست اول را به نفع خود به پایان رساندند. 
در این ست تیم ملی کشورمان در حمله با 
22 امتیاز نسبت به حریف برتری داشت و 
دفاع نیز امتیازهای برابر داشتند. در این ست 
مردان والیبال ایران دو امتیاز از سرویس به 
دست آوردند و امیرحسین توخته و امین 
اسماعیل نژاد هر کدام هفت امتیاز کسب 
کردند. ست دوم با کسب یک امتیاز از سوی 
تیم ملی ایران آغاز شد و با بازی خوب بازیکنان 
اختلاف امتیاز را به عدد 6 رساندند اما از امتیاز 
16 صربستانی ها از فرصت مصدومیت میلاد 
عبادی پور بهره بردند و اختلاف امتیاز را کاهش 
دادند اما یک بار دیگر از امتیاز 20 تیم ملی 
والیبال ایران بازی را به دست گرفت و توانست 
نتیجه را 2۵ بر 21 به پایان برساند تا برای 

دومین ست متوالی حریف را مغلوب خود کند. 
برتری در حمله، دفاع و سرویس در ست دوم 
هم مانند ست اول از آن مردان والیبال ایران 
بود. هرچند شاگردان کولاکوویچ ست سوم 
را با کسب امتیازی به نفع خود آغاز کردند، اما 
جوانان ایرانی با بازی کم اشتباه خود یک بار 
دیگر اختلاف امتیاز را به عدد 10 رسانده و با 
برتری در این ست با نتیجه 2۵ بر 12 پیروز این 
مسابقه سخت شدند. دو تیم ایران و صربستان 
در تاریخ والیبال 12 بار به صورت رسمی با هم 
مسابقه دادند که با این پیروزی 6 پیروزی از آن 
کشورمان شده است و هفت بار صربستان بازی 

را به نفع خود به پایان رسانده است. 
  صحبت های عطایی

بهروز عطایی پس از پیروزی ایران برابر 
صربستان گفت: بازیکنانم مقابل صربستان 
خیلی خوب بازی کردند و ۴0 روز بسیار سخت 
را سپری کردیم. در ابتدای کار به نظر می رسید 
عملکرد تیم خیلی عالی نیست اما رفته رفته 
وضعیت بهتر شد و ما از زیر فشار انتقادات 
خارج شدیم. او با بیان اینکه بازیکنان ایران 
بسیار قوی تر از تصورات ظاهر شدند، افزود: 
خوشحالم که تیم کیفیتی عالی در ادامه ارائه 
داد و باعث سربلندی ایران شدیم. مسابقات 
خوبی را پشت سر گذاشتیم و مرحله به مرحله 

بهتر شدیم. در نهایت به گونه ای عمل کردیم 
که توانستیم به مرحله نهایی صعود کنیم. 
عطایی با اشاره به این که سومین باری است 
که ایران موفق به صعود به مرحله نهایی شده ، 
گفت: تاکنون ۹ بار در این مسابقات شرکت 
کرده ایم و این سومین صعود والیبال ایران به 
مرحله نهایی است. این نتیجه را به مردم خوب 
ایران و بازیکنان تیم تبریک می گویم و از اینکه 
این مردم را خوشحال کردیم، خرسندم و به 
این تیم می بالم. سرمربی تیم ملی والیبال ایران 
ادامه داد: اعتقاد دارم که پیشرفت محدودیتی 
ندارد و همیشه می توان بهتر شد. بازیکنان 
توانستند روز به روز خود را بهتر نشان دهند 
و فضای ایده آلی را برای تیم ایجاد کنند. در 
هفته سوم برخی از مسابقات ما بسیار سخت 
بود و مقابل تیم های بسیار با کیفیتی بازی 
داشتیم. فکر می کنم در نهایت مردم از این 

نتایج خوشحال شدند. 
  نظر کولاکوویچ

ایگور کولاکوویچ سرمربی تیم ملی صربستان 
پس از شکست شاگردانش مقابل ایران و ناامید 
شدن از صعود به مرحله نهایی لیگ ملت ها 
اظهار داشت: اول از همه بایستی به تیم ایران 
تبریک بگویم. بازی بسیار خوبی بود. برای 
آن ها در مرحله یک چهارم پایانی این رقابت ها 

آرزوی موفقیت می کنم و امیدوارم تیم ایران 
را در فینال این رقابت ها ببینم. در طول این 
مسابقات تیم ایران فوق العاده بازی کرد. او در 
ادامه افزود: در ست اول فرصت این را داشتیم 
تا این ست را به سود خود به پایان برسانیم اما 
ایرانی ها به ما نشان دادند که تا آخرین امتیاز 
مبارزه می کنند. وقتی بازیکنان جوان به این 
شکل بازی می کنند به آن ها افتخار می کنم. 
میلاد هم به عنوان رهبر این تیم بود که تا 
آخرین لحظه آن ها را همراهی کرد. کولاکوویچ 
در ادامه در مورد نسل جدید والیبال ایران 
گفت: همان طور که گفتم وقتی بازیکنان جوان 
به این شکل بازی می کنند به آن ها افتخار 
می کنم. از عملکرد آن ها سورپرایز نشدم چرا 
که می دانستم بازیکنان جوان ایران در رده های 
پایه قهرمان جهان شدند و در این تورنمنت 
فرصت این را پیدا کردند که توانایی های خود 

را اثبات کنند. 
  گزارش سایت اروپایی

رسانه اروپایی ورد آف والی نوشت: تیم ایران 
در ست های متوالی صربستان را شکست داد و 
با نتیجه 3 بر صفر بلیت حضور در مرحله نهایی 
لیگ ملت های والیبال را برای خود رزرو کرد. 
امیرحسین اسفندیار با 1۷ امتیاز، بهترین 
بازیکن ایران شناخته شد. ایران هم اکنون با 
هفت برد و پنج باخت در رده هفتم قرار دارد 
و صربستان با چهار برد و هفت شکست در رده 
یازدهم قرار دارد. ایتالیا با توجه به اینکه میزبان 
است، با تیم هشتم جدول مرحله مقدماتی 
بازی خواهد کرد و دیگر بازی ها به ترتیب بین 
تیم های دوم با هفتم، سوم با ششم و چهارم با 
پنجم برگزار می شود تا چهار تیم برنده به مرحله 
نیمه نهایی صعود کنند. بر این اساس تیم های 
بازنده در مرحله یک چهارم نهایی، بر اساس 
عملکردشان در این رقابت ها در رده های پنجم 
تا هشتم قرار خواهند گرفت و تیم های برنده نیز 
پس از یک روز استراحت، روزهای یکم و دوم 
مردادماه در مراحل نیمه نهایی و نهایی لیگ 

ملت ها 2022، به مصاف هم می روند. 

وضعیت تیم ملی برای کسی مهم نیست! 

آرمان ملی: رقابت های انتخابی تیم ملی کشتی با حاشیه 
همراه شد و پژمان درستکار، امیرحسین زارع، حسن یزدانی و 
کامران قاسم پور با هجوم تماشاگران به تشک مسابقات، دچار 

آسیب دیدگی های جزئی شدند. 
  هجوم تماشاگران 

رقابت های انتخابی تیم ملی کشتی آزاد در سالن 12 هزار 
نفری آزادی با انتخاب رضا اطری در 61، حسن یزدانی در 86، 
کامران قاسم پور در ۹2، محمدحسین محمدیان در ۹۷ و 
امیرحسین زارع در سنگین وزن به پایان رسید. پس از پیروزی 
حسن یزدانی برابر کریمی، صدها تماشاگر علاقه مند به یزدانی 
با پریدن از روی سکوها به روی تشک آمدند و به سمت یزدانی 

هجوم بردند و در نبود نیروهای امنیتی او را در آغوش گرفتند 
تا یکی از عجیب ترین صحنه های رقابت های کشتی در سالن 
12 هزار نفری آزادی رقم بخورد. بی نظمی سالن به حدی بود 
که تماشاگران بدون مزاحمت یزدانی را تا سالن گرم دنبال 
کردند و سپس به سکوها بازگشتند. ایسنا نوشت: این پایان 
ماجرا نبود و در پایان این رقابت ها، عده زیادی از تماشاگران 
وارد محوطه مسابقات شدند و حتی تعدادی از آن ها نیز روی 
تشک مسابقه رفتند و به کشتی گرفتن با یکدیگر پرداختند! 
تماشاگران سپس برای دیدن قهرمانان کشتی به سالن گرم 
هجوم بردند و کشتی گیران در چنین شرایطی به سختی 

توانستند سالن مسابقات را ترک کنند. 

  انتقاد
سایت فدراسیون کشتی در این خصوص نوشت:  در پایان 
کشتی حسن یزدانی و علیرضا کریمی نمایندگان وزن 
86 کیلوگرم کشتی آزاد، هجوم تماشاگران سبب اخلال 
در برگزاری مسابقات شد. این در حالی بود که حراست 
فیزیکی مجموعه آزادی، به رغم تمام زحماتی که کشیدند 
موفق به برقراری نظم نشدند و مدیر حراست وزارت ورزش 
باید پاسخگو این بی نظمی باشد. بدون شک حسن یزدانی 
سرمایه ملی کشور و یکی از برندهای ورزش ایران در جهان 
محسوب می شود و آقای شهیدی باید پاسخگوی این 
ناهماهنگی باشد. متأسفانه پژمان درستکار، امیرحسین 
زارع، حسن یزدانی و کامران قاسم پور با هجوم تماشاگران 
به تشک مسابقات، دچار آسیب دیدگی های جزئی شدند 
و لازم است حراست وزارت ورزش و جوانان پاسخگوی این 

اتفاقات باشد. 

هجوم هواداران و آسیب دیدگی کشتی گیران و سرمربی تیم ملی 

فدراسیون کشتی از مدیر حراست وزارت ورزش توضیح خواست! 

هاشمی طبا:

 کی روش حاضر است مجانی سرمربی تیم ملی شود
مصطفی هاشمی طبا رئیس اسبق سازمان تربیت بدنی کشورمان 
گفت: کی روش حاضر است مجانی در تیم ملی سرمربیگری کند و 
حیثت حضور در جام جهانی را داشته باشد اما برخی می گویند او 

حاضر است 3 میلیون دلار بگیرد و سرمربی تیم ملی شود!
  نظر شما در مورد وضعیت فدراسیون فوتبال چیست؟

به نظر می آید هیات رئیسه فدراسیون کامل نیست و با وجود 
یک عضو بازداشتی این هیات رئیسه کامل می شود. از سویی دیگر 
فدراسیون فوتبال فدراسیون محکمی به نظر نمی رسد و تزلزل در 
آن دیده می شود. شایعه شده که از بیرون به فدراسیون دستور 
بازگشت کی روش را به تیم ملی داده اند. همه این شایعه ها نمی تواند 

بی اساس باشد. 
  یعنی معتقدید که می خواهند کی روش را به تیم ملی 

تحمیل کنند؟
شایعه شده بود که گفته بودند کی روش را برای سرمربی 
تیم ملی انتخاب کنند. البته من نمی توانم این شایعه را باور کنم و 

بعید است چنین مساله ای صحت داشته باشد. 
  قرار است دوشنبه در مورد سرمربی تیم ملی تصمیم 

گیری شود، نظر شما در این مورد چیست؟
باید در این مورد قاطع باشیم. مثل اینکه همیشه دوست 

داریم تحقیر شویم! کی روش همیشه ما را تحقیر می کرد و در 
نهایت تیم ملی با سرمربیگری او در جام ملت های آسیا مقابل 
ژاپن تحقیر شد. کی روش الان حاضر است مجانی در تیم ملی 
ما سرمربیگری کند و حیثیت حضور در جام جهانی را داشته 
باشد اما برخی می گویند او حاضر است 3 میلیون دلار بگیرد 
و سرمربی تیم ملی شود!؟ دلال ها و واسطه ها چه می کنند؟! 
امیدوارم فدراسیون فوتبال به خودش بیاید و روی پای 

خودش بایستد و تصمیم گیرنده خودش باشد. 
  در زمان ریاست شما در سازمان تربیت بدنی هم 
ظاهرا یک سرمربی را به رئیس فدراسیون فوتبال 

توصیه کرده بودید؟
در زمان ریاست داریوش مصطفوی ایشان دو سه مربی 
خارجی مثل آری هان را به ایران آورد و در نهایت قراردادی 
منعقد نشد و نتوانست با آنها قرارداد امضا کند و من هم به 
ایشان محمد مایلی کهن را پیشنهاد کردم و مصطفوی هم او 
را قبول کرد. زیرا زمان زیادی تا شروع مسابقات باقی نمانده 
بود و فقط یکی دو ماه فرصت بود. اکنون هم کی روش هم 
ملیت، فرهنگ و مدیریت ما را تحقیر کرده است و نتیجه ای 
هم نگرفته است. باید در مدت زمانی که تا جام جهانی فرصت 

داریم آرامش را به تیم ملی حاکم کنیم. درگیری های متعدد 
فقط باعث تشنج بیشتر در تیم ملی می شود. 

  شاید می خواهند با انتخاب کی روش شرایط 
نتیجه گیری تیم ملی را در جام جهانی بهتر کنند؟

کی روش چه تضمینی برای صعود تیم ملی ما به مرحله 
بعدی می دهد؟ هر تضمینی که او می دهد اسکوچیچ می تواند 
دوبرابرش را تضمین کند اما ضمانت اجرایی این تضمین ها 

چیست؟ 
  انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال روز 8 شهریور 

برگزار می شود، نظرتان در این مورد چیست؟
انتخاب این تاریخ برای برگزاری انتخابات نیز اشتباه بزرگی 
بود. در حال حاضر تیم ملی باید از نظر ذهنی و بدنی آمادگی 
حضور در مسابقات را داشته باشد وقتی بازیکنان آرامش 
ذهنی نداشته باشند همه چیز از دست می رود. رئیس جدید 
فدراسیون فوتبال که می آید قطعا دبیر و گروه های جدیدی 
انتخاب خواهد کرد در حالیکه ما در آستانه جام جهانی 

هستیم. 
  برخی بازیکنان تیم ملی در حمایت از کی روش 

و برخی در حمایت از اسکوچیچ استوری گذاشتند. 
این هم از ضعف فدراسیون فوتبال است شاید هم یکی دو 
بازیکن با نام بقیه در حمایت از یک مربی استوری منتشر 
کرده اند اما بازیکن تیم ملی نباید در انتخاب سرمربی تیم ملی 

دخالتی کند و کاری به این مسائل داشته باشد. 

خیلی متاسفم که در فاصله ۵ ماه مانده به جام جهانی تیم ملی 
فوتبال کشورمان چنین وضعیتی دارد. تیم ملی جای دودستگی 
نیست و باید عامل این شرایط شناسایی شود. همه بازیکنان یک 
هدف دارند و برای آن تلاش می کنند. این اتفاق که بازیکنان مقابل 
یکدیگر قرار گرفته اند خودزنی است و کار بسیار خطرناکی است. 
بازیکنان تیم ملی وظیفه دارند در اختیار تیم ملی و سرمربی آن 
باشند. ولی حالا شرایطی پیش آمده که دودستگی و تفرقه در بین 
بازیکنان به وجود آمده و این موضوع به بازیکنان و تیم ملی ضربه 
می زند.  کجای دنیا در فاصله ۵ ماه مانده به جام جهانی سرمربی 
تیم را عوض می کنند. الان تیم های حاضر در جام جهانی به فکر 
آماده سازی خود هستند تا نمایش قابل قبولی ارائه دهند آن وقت 
ما در تیم ملی چنین شرایطی داریم و بازیکنانمان هم رودرروی 
هم قرار می گیرند. در حال حاضر هیچ کس نمی تواند در تیم ملی 
معجزه کند، بنابراین بهتر است اجازه دهند اسکوچیچ به کارش 
ادامه دهد. به جای اینکه به دنبال تغییر و تحول باشیم که از قبال 
آن عده ای سود می برند، به فکر فراهم کردن بازی تدارکاتی برای 
تیم ملی باشند. شرایط فعلی فدراسیون فوتبال مگر توانایی آوردن 
یک مربی خوب خارجی یا فراهم کردن بازی تدارکاتی خوب 
دارد که این مسائل را فراموش کردند و به فکر تغییر سرمربی تیم 
افتاده اند؟ این کار عین خودزنی است و با انجام آن فوتبال ایران 
صدمات زیادی می بیند.  واقعا جای تاسف دارد که تنها چیزی که 
برای هیچ کس اهمیت ندارد؛ وضعیت تیم ملی است . تا قبل از 
برگزاری مجمع همه به فکر مجمع و اتفاقات آن بودند و الان هم 
که شهریورماه انتخابات فدراسیون فوتبال پیش روست همه به 
فکر انتخابات هستند و کمتر کسی به فکر وضعیت تیم ملی است. 
من نمی دانم با چنین شرایطی چطور می توانیم در جام جهانی 
بازی کنیم؛ آن هم مقابل حریفان قدرتمندی که پیش رو داریم.  
اگر فدراسیون فوتبال از عملکرد اسکوچیچ رضایت نداشت باید 
قبل از مقدماتی جام جهانی تغییرات را انجام می داد اما حالا که 
او تیم را از بحران نجات داده و به شرایط قابل قبولی رسانده نباید 
به فکر تغییرات باشند. هر مربی که هدایت تیم ملی را در شرایط 
کنونی برعهده بگیرد اردو و بازی دوستانه می خواهد؛ از آن طرف 
شناختی از بازیکنان هم ندارد. بنابراین وقتی فدراسیون توانایی 
برگزاری یک بازی دوستانه با تیم های مطرح دنیا را ندارد چرا باید 
به فکر تغییر سرمربی باشد؟! مگر سرمربی جدید در این فرصت 
محدود آن هم بدون برگزاری بازی دوستانه معجزه می کند؟ فکر 
تغییر سرمربی را باید از ذهنمان بیرون کنیم و شرایطی فراهم 
کنیم که اختلافات و دو دستگی که در تیم ملی به وجود آمده را 
برطرف کنیم. این مساله به راحتی قابل حل است. در شرایط فعلی 

نباید فوتبال ایران را از چاله به چاه بیندازیم. 

فوتبــــالداخلی
 ایسنا: به گزارش AD، علیرضا جهانبخش پس از پیروزی 
2 بر یک تیمش در دیداری دوستانه مقابل ردبول سالزبورگ 
به ESPN گفت: بازی خوبی برای ما بود. ما هفته بسیار خوبی 
را اینجا در اتریش سپری کردیم و می خواستیم آن را خوب 
به پایان برسانیم. در نیمه اول موقعیت های بیشتری داشتیم 
ولی در نهایت به بردی که شایسته آن بود رسیدیم. این هفته 
به خوبی برای ما تمام شد.  در این دیدار علیرضا جهانبخش گل 
اول تیمش را به ثمر رساند که این گل برای بازیکن ایرانی مهم 
بود. وی با اشاره به اینکه دیر به فاینورد منتقل شد، گفت: سال 
گذشته اردوی ابتدایی آماده سازی را از دست دادم. اکنون از روز 
اول اینجا هستم. این برای من مهم است. من فقط سعی می کنم 
پیشرفت کنم و البته گلزنی همیشه برای یک بازیکن در پست من 
خوب است. از گل اولم راضی هستم و امیدوارم گل های بیشتری 

به ثمر برسانم. 

بیــنالمــلل

                  خط حمله 
با بازگشت یونس شاکری و اریک بایناما، حضور 
مرتضی تبریزی، رضا شکاری در گل گهر سیرجان 
امیرقلعه نویی در بخش تهاجمی تیمش دست بازتری 
پیدا کرده است. تیم های امیر قلعه نویی همیشه در 

بخش هجومی زهردار بوده اند.

           مذاکره 
رسانه های خارجی مانند استادالدحه از مذاکره با 
کارلوس کی روش برای نیمکت سرمربیگری تیم ملی خبر 
می دهند. تارنمای نشریه قطری استادالدحه در توییتر 
خود از مذاکره مستقیم فدراسیون فوتبال ایران با کارلوس 

کی روش سرمربی اسبق تیم ملی کشورمان خبر داد. 

                           استقبال 
لیورپول برای برگزاری اردوی پیش فصل به شرق 
آسیا و تایلند سفر کرده تا دیدارهای دوستانه ای را در 
این کشور برگزار کند.  صدها نفر از هواداران تایلندی 
در فرودگاه بانکوک جمع شدند تا به کاروان لیورپول 

خوشامد بگویند. 

ت
شــ

سنو
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 به گزارش نشریه اسپورت، نام جرارد پیکه و همسر سابق او 
شکیرا دوباره به صدر فهرست تیترهای پرمخاطب در رسانه  های 
اسپانیایی برگشته است. دلیل این اتفاق هم شنیده شدن زمزمه 
احتمال توافق آنها برای آتش بس و پایان دادن به اختلافات پس از 
جدایی اخیرشان از یکدیگر بوده است. پیکه و همسر کلمبیایی اش 
ماه گذشته به زندگی مشترک شان پایان دادند که درباره دلیل 
آن شایعات فراوانی منتشر شد. چندی پیش هم خبری دیگر 
منتشر شد مبنی بر اینکه این زوج معروف برای گرفتن حضانت دو 
فرزند مشترک شان وکیل استخدام کرده اند و کارشان به دادگاه 
کشیده شده است. اکنون اما خبرهای دیگری درباره آنها شنیده 
می شود، خبری حاکی از تصمیم احتمالی پیکه برای مصالحه 
با همسرش و به خطر نیفتادن آینده فرزندان شان. در واقع این 
ادعای یک خبرنگار اسپانیایی به نام جوردی مارتین در تلویزیون 
اسپانیا است که اعلام کرده پیکه اکنون با فردی جدید ارتباط 
ندارد. طبق ادعای مارتین، پیکه درصدد راهی برای نزدیک 
کردن مواضع خود به مواضع همسر سابقش است تا به این شیوه 
از بروز یک جنگ علنی که ممکن است احساسات فرزندانش را 
جریحه دار کند، جلوگیری شود. گویا اقدامات اولیه برای تحقق 
این هدف بدون حضور دو طرف و تنها از طریق وکلای آنها صورت 
خواهد گرفت اما هدف نهایی اتخاذ تصمیمی است که به نفع تمام 

اعضای خانواده باشد.


